

Date
Reference

16/08/2026
OFMC/CG/1316/2026

التاريخ
المرجع

M/s Bursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Commencement of the nomination period for
the Board of Directors' membership at Oula Fuel**

الموضوع: فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الأولى للوقود

With reference to the above subject, and in compliance with the provisions of Chapter 4 of the CMA Executive Bylaws Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and its amendments, regarding the disclosure of material information, we hereby enclose the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلتهما، والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نرفق ما يلي:

1. Disclosure of Material Information Form.
2. Copy of the announcement.

1. نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".
2. نسخة من الإعلان

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Eng. Adel M. Al-Awadi
Vice Chairman and Chief Executive Officer

م. عادل محمد العوضي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

أولى
oula
الشركة الأولى لتسويق الوقود ش.م.ك.
Oula Fuel Marketing Co.

الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود ش.م.ك.ع. ص.ب: 29009 • الصفاة 13151 الكويت • خدمة العملاء: 1800111
Oula Local Fuel Marketing Company K.S.C.P • P.O. Box: 29009 • Safat 13151 Kuwait • Customer Hotline: 1800111
س.ت: 105540 - رأس المال المدفوع: 44,502,492.800 ك.د. - C.R. No. 105540

www.oula1.com X f y OulaFuel



Disclosure of Material Information Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date

16/08/2026

التاريخ

Name of the Listed Company

اسم الشركة المدرجة

Oula Local Fuel Marketing Company (K.S.C.P)

الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود (ش.م.ك.ع)

Material Information

المعلومة الجوهرية

Oula Local Fuel Marketing Company (K.S.C.P) announces the commencement of the nomination period for membership of the Board of Directors, effective from the date of this announcement for one month.

Eligible candidates who meet the requirements stipulated under Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and Regulating Securities Activities, and its Executive Bylaws, and their amendments, are invited to contact Oula Fuel Management between 9:00 am to 2:00 pm, Sunday to Thursday, at the Company's headquarters located in Al-Murqab, B 3, Omar Bin Al-Khattab street, KBT tower, 32nd floor, Telephone: 22321101.

تعلن الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود ش.م.ك.ع عامة عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة، وذلك اعتباراً من تاريخ نشر هذا الإعلان ولمدة شهر.

فعلى السادة الراغبين في الترشح لمن تتوفر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها بأحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما مراجعة إدارة الشركة الأولى من الساعة 9:00 صباحاً إلى الساعة 2:00 بعد الظهر من الأحد إلى الخميس بمقر الشركة الكائن في المرقاب، ق 3 شارع عمر بن الخطاب، برج مدينة الأعمال الكويتية KBT، الدور 32، هاتف رقم 22321101.

Significant Effect of the material information on the financial position of the company

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

No significant effect of the material information on the financial position of the Company.

لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders, practices, and similar contracts. If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed Companies' which are members of the same Group, the disclosure obligation of the other Listed Companies is limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت لألوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود ش.م.ك.ع. ص. ب: 29009. الصفاة 13151 الكويت. خدمة العملاء: 1800111
Oula Local Fuel Marketing Company K.S.C.P • P.O. Box: 29009 • Safat 13151 Kuwait • Customer Hotline: 1800111
س. ت: 105540 - رأس المال المدفوع: 44,502,492.800 KD - C.R. No. 105540 - Paid up Capital

www.oula1.com X f t OulaFuel



إعلان فتح باب الترشح

لعضوية مجلس الإدارة

تعلن الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود ش.م.ك عامة عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة وذلك اعتباراً من تاريخ نشر هذا الإعلان ولمدة شهر .

فعلى السادة الراغبين في الترشح لمن تتوفر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها بأحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما مراجعة الشركة الأولى من الساعة 9:00 صباحاً إلى الساعة 2:00 بعد الظهر من الأحد إلى الخميس بمقر الشركة الكائن في المرقاب، قطعة 3 شارع عمر بن الخطاب، برج مدينة الأعمال الكويتية KBT ، الدور 32 ، هاتف رقم 22321101.